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Iveta Bartošová
Vložil Jessie - 04/07/2013 22:45
_____________________________________

Myslim, kdo trochu sleduje tuhle "kauzu", je to očividné a bohužel konec další zpěvačky s talentem je u
konce, snad aspoň lidsky pomůže záchrana a buď ji zavřou násilím do léčebny, nebo půjde sama, ale v
jejím případě jsem stále skeptická 

http://www.super.cz/187497-sokujici-zabery-zbidacene-ivety-bartosove-podivejte-se-jak-si-hruzne-vypad
ajici-zpevacku-odvezl-domu-jeji-obdivovatel-macura.html

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 07/07/2013 09:20
_____________________________________

Dnes už je pozdě jí pomáhat, už je mimo realitu.V léčebně se chovala jako "hvězda", přestat pít
nechtěla.Dnes je z ní troska na které se přiživují různí hajzlové, myslím si, že ani nechtějí, aby přestala
pít.Zneužívají těžce nemocného člověka, což Iveta nyní je.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil sabi - 07/07/2013 09:34
_____________________________________

Absolutní souhlas s Líbou. S

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Renata - 07/07/2013 11:54
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 08/07/2013 07:35
_____________________________________

Z toho jejího telefonátu mrazí.Už je opravdu chudák.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
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Vložil Petr - 12/07/2013 14:58
_____________________________________

Tak Bartošovou už zřejmě našli někde v Itálii schlastanou po několika denním tahu totálně
naplech.Takže jí zřejmě odvezou opět rovnou do léčebny

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 12/07/2013 17:06
_____________________________________

Tam patří dávno, dřív mně štvala, nyní jí opravdu lituji, je nesvéprávná, mimo.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Renata - 12/07/2013 18:48
_____________________________________

Příspěvek byl správcem webu smazán z důvodu porušení vnitřních pravidel diskuze. 

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 13/07/2013 04:58
_____________________________________

Určitě šanci mají, pokud není mozek úplně poškozený, ta šance je.Já pila moc a dlouho, 9 let nepiji, a
doufám, že úplný magor taky nejsem.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Hanka - 13/07/2013 18:56
_____________________________________

kdepak léčebna, Iveta se už zase cachtá v moři :D já myslim, že ona už moc šancí nemá... ale
nepřikládala bych to jenom chlastu, ona má nějakou poruchu osobnosti.. vždyť tu už unesl někdo kdysi
dávno, když ještě nepila... hysterka praštěná!

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 13/07/2013 20:07
_____________________________________

Asi prohrála úplně.V Itálii měla šanci, tam jí mohli klidně zavřít na léčení třeba do kláštera, kde by se k
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pití nedostala, a ani reverz by nemohla podepsat.Dokonce to ta rodina chtěla zaplatit, což není levné.Na
poslední chvilku si to rozmyslela, vrací se k pití.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Petr - 13/07/2013 20:22
_____________________________________

Prej jede zpět do Čech právě kvuli 4 měsíčnímu léčení..Spíš potřebuje k lahvi

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil ha13 - 14/07/2013 01:24
_____________________________________

V tom případě je to její konečná.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Aneta - 18/07/2013 08:52
_____________________________________

Nejsem odborník, ale po včerejším videu s Ivetou, mám pocit, že už je na léčbu pozdě. Přála bych jí, aby
se z toho dostala, je mimo realitu.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jessie - 18/07/2013 09:05
_____________________________________

ja myslim, ze uz zacina u ni alkoholova demence, trvale poskozeni mozku, prochlastala si ho, uz nema
sanci na normalni zivot, i kdyz nadeje umira posledni a ona ma silnou regeneraci co predvedla za
posledni roky, ale jeji vule je na bodu 0

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 18/07/2013 13:19
_____________________________________

Už jí ovládá ten onen,  dělá z ní vědpmě loutku, dává jí léky, alkohol, mlátí jí, ona asi vzdala život.Umírá
veřejně před celým národem.Ona už za to show nemůže, to ten onen.

============================================================================
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Re: Iveta Bartošová
Vložil Hanka - 18/07/2013 13:45
_____________________________________

ale je to hrozný, jak se celej národ dívá na ženskou co se pod dozorem takový svině jako je Rychtář
zabíjí a nejsou žádný způsoby jak to zastavit :(

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jessie - 18/07/2013 13:57
_____________________________________

byt jeji matkou tak ji zbavim svepravnosti 

Rychtar je nebezpecny manipulator a urcite i nasilnik a dalsi porucha osobnosti 

Ano, divame se na zmanipulovanou zenu, alkoholicku. Zazila jsem neco podobneho a je mi z toho ouvej.
Bohuzel nemyslim si, ze Iveta je sto se dat uz do normalu, bude zazrak pokud jeji vnitrni organy jeste
budou fungovat a hlavne mozek. Zabiji se, zivouci troska. Dalsi uzasna zpevacka pujde do brzy na onen
svet nebo do blazince. Kez by ta druha varianta a co nejdrive!

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Petr - 18/07/2013 15:02
_____________________________________

Bohužel, poškození mozku je evidentní a nevratné..Takže ikdyž jako hladinková těžká alkoholička
přežije delirium, až se jí nedostane alkoholu, bude z ní dementr zřejmě někde v ústavu už do smrti

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 18/07/2013 19:12
_____________________________________

Takhle jsme mohli skončit všichni, kdybychom nepřestali pít.Smutné, poučné.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Hanka - 18/07/2013 20:22
_____________________________________

jj, zrovna dneska jsem si to říkala, když jsem udělala poslední zkoušku v tomhle ročníku. Že kdybych
chlastala dál, mohla jsem mít místo pěkný práce, studia a kamarádů možná už někde hrob. Nebo bejt na
ulici mezi spodinou... Je to drsná zkušenost s tim chlastem, ale zase si díky tomu umím vážit věcí, co
ostatní berou jako samozřejmost :)
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============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jessie - 18/07/2013 21:14
_____________________________________

Souhlasím s Líbou i Hankou!

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Ozzy Osbourbe - 24/07/2013 23:31
_____________________________________

Chce se mi blít. 
Ale asi se to lidem líbí.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Eva - 25/07/2013 12:38
_____________________________________

Každý z nás, co přestal pít ví, že hlavně musí chtít nepít.  Může si za to holka sama.  :( Má přece
obrovskou motivaci vyléčit se a zůstat střízlivá. Má přece syna. I když je velkým soustem pro bulvár já
jsem si po návratu z léčebny také připadala sledovaná na každém kroku. Bydlím na malé vesnici, ale
právě proto, že jsem byla sledovaná a každý čekal, kde a jak udělám tu chybu a spadnu zpět do toho
jsem měla obrovskou chuť to neudělat. Alkohol jsem úplně vypustila ze svého života, je pro mě TABU.
:lol:

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 25/07/2013 14:03
_____________________________________

Dnes už je úplně mimo realitu, nezmůže se na rozumné rozhodnutí, léčení se bojí, nechce opustit
alkohol, ovládá jí, přeji jí, aby se dostala do léčebny někde venku, kde by měla klid, tvrdší režim bez
možnosti podepsání reverzu,dala se dohromady.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jagu Ajagi - 26/07/2013 08:56
_____________________________________

Vsem kdo vahaji 
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Prestal jsem diky lecbe v Bile Vode chlastat ( Rok a pul nepiji )mel jsem stesti  mam vybornou  a
nadhernou praci v zahranici, povedl se navrat k rodine a mam nove pratele kteri o me vi ze se nenapiji a
alkohol mi nenuti.  
Vratil jsem se z Asie kde jsem byl rok a muzu rici ze konecne jsem zase stasny a muzu se sve rodine
svym synum podivat do oci. Chce to jen prehodit system hodnot a priznat si ze jsem alkoholik (
abstinujici alkoholik ,coz je velky rozdil). 
V Cine jsem byl se svymi problemy sam , ale pomohl mi ZOLOFT ordinovany lekarem na deprese a
zaroven pusobi jako berlicka proti piti a hlavne mi pomohla moje rodina ktera mi dala Posledni sanci.
Zaroven zdravim cely personal v Bile Vode a dekuji..... V Bile vode jsem byl na leceni od Ledna 2012 do 
  dubna 2012.  

Vsem vahajicim alkoholikum preji Silu k rozhodnuti. 

Pouzivam prezdivku              Jagu Ajagi 

PS. Do Bile vody zdravim a Hlasim navrat k hodnotam. ( NEPIJI)

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil PetrCh - 26/07/2013 17:07
_____________________________________

A je to tady..Už je v Bohnicích.Ovšem nevím, jestli Bohnice přímo doporučit, neb tam vozej to nejhorší z
celý Prahy včetně těžkejch fetáků a nevyléčitelných alkoholiků..Možná je lepší jít spíše do menších
léčeben (červený dvůr, Bílá voda atd...) nevím, můj názor

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Eva - 27/07/2013 08:42
_____________________________________

Mě třeba pomohlo, když jsem viděla i těžší případy. např. totálně žlutou paní, co vypadala jako chodící
mumie, která pila na Antabus. To si pak člověk rychle rozmyslí, jestli blbnout, nebo ne. Každopádně
bude mít asi hodně velké deprese a v hlavě stále jednu otázku: Kam jsem se to dostala?  :S

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil jagu ajagi - 28/07/2013 18:06
_____________________________________

Ach jo  
  
je nepochopitelne jak muze Iveta prijmat navstevy viz. Mr. Rychtar and Mr. Macura ( Napadeni pred
lecebnou ). Podle lecebneho radu se nesmi s pacientem mluvit,pacient v detoxu nema vychazky , lekar
nesmi davat informace cizim lidem atd.   
Za dalsi nevim jestli Bohunice maji separatni pokoje toalety a sprchy pro privilegovane. Pokud Mrs.
Bartosova bude zarazena do normalniho rezimu detox, lecba a vydrzi to tak ji davam sanci. Pokud neni
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zbavena svepravnosti ( coz neni )a pokud se neprokaze ze je nebezpecna svemu okoli muze kdykoliv
odejit!!! 
( Pak je sance miziva).  
Pokud bude pokracovat v normalnim rezimu  tak ji hrozi jeste to to ze se vyautuje za trestne body. (
Rezim je tam velice prisny ostatne jako vsude v normalnich lecebnach v nasi krasne ceske kotline). 
Pokud vydrzi a prehodnoti system hodnot tak ma sanci. Preji ji to ....byl by to nadherny comeback.
Nejvetsi motivaci by pro ni melo byt to aby se za ni vlastni syn nemusel stydet...  
pro hodne absinujicich alkoholiku to byla nejvetsi motivace...pro me take. 

Preji silu , vydrz a svetlo na konci tunelu ( tou je trvala abstinence a hodnotny zivot....jeste neni pozde!!!!

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 28/07/2013 20:56
_____________________________________

Ještě má šanci, jenže Pepan jí vytáhne domů.Ona podepíše reverz.V cizině by měla větší šanci.Také
nechápu, že on rozhoduje, kdo dostane info o jejím zdravotním stavu-rodina ne, novináři ano-, moc bych
jí přála uzdravení, kéž bych jí mohla předat trochu síly, chutě do života........

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Eva - 29/07/2013 18:03
_____________________________________

Rozhodně nesouhlasím s léčebnou v zahraničí. Co by jí to dalo? Jak by si probíhaly skupinky  terapie?
Jen ať si holka projde léčebnou u nás. Kéž by četla tyto stránky, články o ní. Mě osobně by to
motivovalo.  :blush:

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 29/07/2013 18:46
_____________________________________

Ona uteče, pepan jí přemluví, venku by se k ní nedostal, a jistě by nějaké terapie měla, znám pár
Čechů, co se léčili venku, mnohem tvrdší režim, domluvili se, hlavně by tam byla chráněná před tím
zmetkem a chlastem.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil PetrCh - 01/08/2013 16:30
_____________________________________

Tak Bartošová dnes zdrhla z Bohnic na reverz, prý se bude léčit doma :-) 
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Tak to jí dávám max. půl roku života

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 01/08/2013 18:47
_____________________________________

Za vše může ten blb Pepan.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Eva - 01/08/2013 22:10
_____________________________________

Iveta si za to může sama. Když už byla v Bohnicích , tak tam měla zůstat. Když už ji Ti doktoři
přesvědčili, aby se léčila. Když už si to všechno připustila. Možná se jí po pár dnech udělalo lépe,
neměla absťák,tak si řekla z nejhoršího jsem venku, zvládnu to sama.  
Také jsem poznala v léčebně takové pacienty. Dnes jsou na tom nejhlubším dně. :S  
Víte, nejhorší na tom je, že si člověk myslí, že když se jedná o celebritu, tak že to dopadne dobře jako v
té pohádce. Ale každý rozhoduje za sebe. Jako já a všichni kolem. Chtěli jsme pít - pili jsme, chtěli jsme
se léčit - podstoupili jsme léčbu. A další kroky jsou opět jen na nás!! Dobrou noc.  ;)

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 02/08/2013 08:43
_____________________________________

Iveta je na tom asi hůř než ty, je úplně mimo, pro kapku alkoholu udělá vše, vím, o čem píšu, někteří
alkoholici vzdají život, protože ten alkohol je už ovládá, řídí.Alkohol je dostal.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Eva - 02/08/2013 15:33
_____________________________________

Líbo, ty ni nevíš, co jsem byla schopna udělat pro chlast. Je to jen o tom, že každý jsme jiný.  :)

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil PetrCh - 02/08/2013 15:35
_____________________________________

A každý jinak pije a dělá mu to jiné problémy
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============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 02/08/2013 17:16
_____________________________________

Já ji jen neodsuzuji, protože dneska už za to nemůže, je mně z ní smutno.Každý z nás tak mohl skončit.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil PetrCh - 03/08/2013 10:42
_____________________________________

Pepík dal dnes Bartošový zásnubní prsten..Ten to má pěkně spočítaný, počká až se za pár měsíců
uchlastá a schrábne barák

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 03/08/2013 14:21
_____________________________________

Hned jí vzal do hospody!!Potřebuje si jí vzít, ona pak budou pod jeho kontrolou úplně, zbaví jí
svéprávnosti, zavře doma, a ona také nebude moct proti němu svědčit, už tak má podmínku, kdoví , co
má vše na krku za průšvihy.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil ha13 - 04/08/2013 09:23
_____________________________________

Jsou to oba komedianti.Včera v deliriu,dnes se kření do kamery.Na co si to hrají?Měli by by být
nesvéprávní oba.Jenže jeden je holt hlavně vych....j.Tohle dřív,nebo později blbě skončí.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jana Mertosová - 29/04/2014 21:00
_____________________________________

Petře tak přesně těch pár měsíců co jsi jí dával vychází na 9-stejné jako očekávání přírůstku.Bohužel
pro Ivetu nikoliv do plusu ale do minusu.Byla dobrá zpěvačka,výborná herečka,která dobrovolně přijala
roli oběti.Iveto ať ti je země lehká.Nedivím se,že jsi to peko nevydržela.Také je důvěrně znám.SBOHEM.

============================================================================
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Re: Iveta Bartošová
Vložil Veru - 29/04/2014 22:26
_____________________________________

Každý z nás má různé problémy,ale na IB se podsali hyeny z bulváru a hysterák Rychtář.Nikdo nikomu
nevidí do hlavy,každý řeší své starosti,po svém.IB měla bulvár pořád za sebou.Muselo to být zoufalství
,když takovým způsobem ukončila svůj život. 
Bulvár bude ještě dlouho vláčet její jménobulvárem. 
A to co teď předvádí Rychtář,je zase jen komedie. 
Tak Vám Iveto přeji ať tam nahoře má už Vaše nešťastná duše klid.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 30/04/2014 05:39
_____________________________________

Ten bulvár musí někdo pozvat, informovat ho o každé maličkosti, intimnosti-Pepan.A Ivetě je lépe, má
klid.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jirka - 30/04/2014 21:15
_____________________________________

Ke známým, tzv. VIP lidem nikdo bulvár nemusí pozývat. Táhou se za nimi jak hyeny za raněným
zvířetem. Ve dne, v noci. Prohrabují jim popelnice. Bartošová nebyla mým šálkem čaje, ale cítím k ní
lítost a kladu si otázku: koho si nyní bulvár vezme na mušku? Jaký vděčný objekt si najde? Je to hnus...

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jana Mertosová - 30/04/2014 21:57
_____________________________________

No já to vidím trošku jinak.Iveta očekávala pomoc(od mužů),nebyla schopna přijmout pomoc
léčebny.Paradoxně právě pro ni jediné bezpečné místo,které se jí nabízelo-i před médii.Nedokázala
udělat nic proto,aby se právě media nezajímaly tak intenzivně o jeji osobu.Díky své závislosti se stala
lehce ovladatelnou loutkou pro všechny kolem sebe.Zabila ji nejprve vlastní závislost a později touha po
moci a popularitě ostatních,kterým díky svojí závislosti dala sama souhlas.Být včas na tom správném
místě-toto platí pro každého z nás naprosto stejně,jako bude platit až do konce každého z nás.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Veru - 30/04/2014 22:40
_____________________________________
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Není to tak dlouho,kdy spratek Novotný mluvil o tom,že IB zabijou (tedy jako bulvár).Mluvil o tom,jak
moc na ní vydělávají,jak jim rostou zisky.Teď od toho dává ruce pryč.Mě fascinuje ,jak bulvár ví,kde se
která celebrita vymočila,když vylezla z hospody.Nikdo z nás obyćejných lidí si to vůbec neumí
představit.Kolik VIP se s bulvárem soudilo za nepravdy,které  o nich napsali.Je to hyenismus a hnus,jak
parazitují.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Justýna - 01/05/2014 20:00
_____________________________________

Tak se bohužel vyplnilo to, co tady psal Petr. Souhlasím s názorem Jany. Asi nebyla nikdy vyrovnaná
osobnost a když pak začala ještě pít a vytvořila si na alkoholu a lécích? závislost, tak už se člověk své
"zdravé části" vzdálí úplně. K doktorům se asi dostala ve chvíli, kdy ji bylo ouvej, ale velká velká chyba,
že hned na reverz zase utíkala zpět. Myslela si, že muži v jejím životě se budou obětovat pro ni, ale
přitáhla k sobě psychicky narušené jedince, které se chtějí jen zviditelňovat. A ten poslední je tedy
opravdu top! V podstatě ji vysál zaživa. Je mi jí líto. Když si představím, jak zoufalý člověk musí být,
když se vydá lehnout si pod vlak. To je prostě šílený. Nejen u ní samozřejmě, u všech lidí, kteří se
rozhodnout odejít. Měla jsem známou, která trpěla depresemi, přestala brát léky a pak se oběsila. To
musí bejt prostě strašný stav duše. No a ještě více lituji jejího syna a zbytek původní rodiny. Pro nás
všechny odstrašující případ, kam člověka může dovést alkohol... A co se týká médií, bulvár takto
fungoval vždy, od svého vzniku. Dokud bude mít své příjemce, tak bude vycházet. Tím ale neříkám, že
to, co o ní tiskli a vysílali (a nejen to, co je označeno za bulvár), bylo na místě. Bylo to, je a ještě bude
neetické, nemorální, ponižující, prostě odpad. Bulvár na tom má svůj podíl také a je jedno, že teď budou
říkat, ale oni taky nebo je to naše práce... Ona dle mě nebyla moc svépravná a byla ve vleku závislosti a
těch, co ji vysávali. Jej partneři sami do redakcí zasílali ty nejintimnější situace a obrázky z jejího ke
konci nešťastného života. Takže upřímnou soustrast pro její rodinu a budiž jí země lehká.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jana Mertosová - 01/05/2014 20:24
_____________________________________

Myslím si,že byla poznamenaná spoluzávislostí v rodině.Uvedla,že její otec byl alkoholik.Její převzaná
spoluzávislost,se kterou si nevěla rady ji dovedla i k závislosti na alkoholu a lécích.To podle mne
vysvětluje její celé neštěstí.Nutilo ji to upínat se k druhým lidem,hledat pomoc v partnerech.Neschopnost
se postavit sama za sebe přitahovala jen hyeny,které toho dokázaly využít aby se mohly samy
zviditelnit.Vlastně podobné lidské trosky,které vidí samy sebe.Je mi líto Artura,je to nemorální,že se
Rychtář nechce podřídit přání celé rodiny,aby Ivetu pochovali v tichosti a klidu-po kterém toužila,který
bohužel ve svém životě nedokázala najít.Rychtář by se měl jít léčit-je duševně těžce nemocný a v
podstatě ubohý člověk.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Anoine - 01/05/2014 23:01
_____________________________________
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Dle meho nazoru je zbytecne "nekoho "soudit".Navic kazdy soudi pod vlivem svych emoci.Muzeme jen
hledat "vetsi chybu" v danem okamziku na jedne ze stran,nic jineho.Cim jsem starsi,tim vim,ze "kruhy"
se prolinaji,ze kazdy ma "to sve "...A co se tyka "zoufalosti",pokud clovek neco takoveho udela nebo se
o to pokusi...osobne vim,ze clovek v tu chvili citi hroznou bolest,ktera uz "nejde vydrzet" a chce mit uz
jen klid.Uz nic neresite,"resili" jste pred tim,nic "nevidite".Jen zkoncit tu hroznou bolest.To je muj nazor.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Marcela - 12/05/2014 22:36
_____________________________________

Ahoj všichni,dnes jsem se zaregistrovala a poprvé se chci podělit o svoje zkušenosti s alkoholem.  
IB je mi moc líto. A nebyla jediná, kdo měl sebevražedné úmysly při pití. Stalo se mi to také a spoustě
dalších. U mě naštěstí zůstalo jen u těch úmyslů, ale pokud bych nepřestala pít, byla by to otázka
času...Víte že se každý 5tý alkoholik pokusí o sebevraždu a každý 12tý ji dokoná? Nenáviděla jsem se
za to, že piju a můj život mi nedával smysl. Teď jsem pátý měsíc střízlivá a život je fajn.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Jana Mertosová - 13/05/2014 08:05
_____________________________________

Z opakovaných pobytů znám spoustu mladých žen,které to nedaly.Jsou mezi nimi ty které ukončily
násilně svůj život a jsou také ty které umřely na následky pití-popraskané varixy,selhání  tělesných
orgánů.Já se dostala s pitím také do stavu sebedestrukce.Cíleně jsem se upíjela,když selhaly pokusy o
sebevraždu.Kdo to nezažil,nepochopí.Je to děs.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 13/05/2014 08:34
_____________________________________

IB to měla asi těžší, než my.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Veru - 13/05/2014 17:23
_____________________________________

Líba má pravdu.Bydlím naproti nemocnici Bohnice a mnoho mých známých tam pracuje.No,překvapilo
mě,jak hnusně o IB mluvily,když tam byla na pár dní.A ta rvačka Pepana s Macurou,tak to bylo
něco,vidět to na vlastní oči. 
Chudák Iveta,s tím parazitem to fakt vyhrála,už jenom to,jak rapidně zhubla.A on jenom pořád dokola tu
svojí písničku...r...bla,bla.Ten chlap lže i teđ.
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============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil Liba - 13/05/2014 19:12
_____________________________________

Jí ovládal alkohol a ještě Pepan.

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil petr - 08/07/2022 04:19
_____________________________________

============================================================================

Re: Iveta Bartošová- k odhadu
Vložil petr - 08/07/2022 04:22
_____________________________________

Před 8 rok, 11 měsíce 

PetrCh napsal: 
Tak Bartošová dnes zdrhla z Bohnic na reverz, prý se bude léčit doma :-) 

Tak to jí dávám max. půl roku života 

Ahoj všichni, rad bych se zeptal jak jste vedel takhle pomerne přesne odhadnout časovy usek jak dlouho
vydrži pani Bartošová žít po propušteni z PNB...? Vite presne datum kdy probehla její dimise z Bohnic?
Bylo to asi nekdy cca v 8/2013. 

Zde je takovy obecne strucny nastin k její situaci... 
https://www.krajskelisty.cz/praha/obvod-praha-10/6188-co-by-cekalo-ivetu-bartosovou-kdyby-nespachal
a-sebevrazdu-pomala-smrt-bez-moznosti-lekarske-pomoci-pravdepodobne-i-poskozeni-mozku.htm  

Jinak k tragickemu smutnemu úmrti paní IB a jejímu duševnímu trapeni je vhodne rict, že již v davne
minulosti behem soužití s chronickym erotomanem/satyrem panem Š. (i pak poté) mela závažne pokusy
o sebevraždu a psychicke problemy, ktere podle všeho byly prevažne pravdepodobne konsekvence
nezdravých hektických partnerskych vztahu, soužití (pan Š. ji prý donutil mj. k interrupci ve vysokom
stadiu tehotenstvi) s ruznymi nevhodnými partnery (ženatý, drogove zavisly, apod.).  

Zasadni zodpovednost v teto kauze hraje dlouhodobe stát ČR, dale osobni zodpovednost osetrejucich
lekaru, kterí maji spolu se soudem v ceskem pravnim radu doposud vždy legální opravnení i prímo
naridit nedobrovolnou hospitalizaci (detenci v zákonem specifikovaných prípadech) na potrebnou
léčebnou dobu a take zajistit napr. i zdarma s krytim zdravotni pojištovny prísl. kvalitní prychoterapie,
klinickeho psychologa, apod.. Dle verejneho osobniho vyjadreni pani IB nikdy nebyla na konzultaci u
žadneho psychologa. V davne minulosti v prvopočatcích mentálních, zdravotních problemu, pokud by se
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dostala k prísl. kvalitnimu terapeutovi, psychoterapeutovi, mentorovi, tak dnes mohla žít a vest kvalitni
život nebot vlohy, výbavu pro to puvodne jiste mela. Stačí se podivat na jeji verejne dostupny
videomaterial, rozhovory z mladi. Je jasne videt jak se lety jeji charakter osobnosti pod vlivem nejprve
závislost. psychofamak (naordinovane zrejme BEZ dukladne kompletni diagnostiky nezávislymi experty,
konzilia) a pozdeji i s pridáním alkoholu žel markantne negativne zmenil. Je závažne alarmujici, že
odborna kvalifikovana verejnost nikdy zákonnym posupem, zpusobem ex-officio zákonne evidentne
zcela VEDOME (nebot jeji zdravotni stav byl verejne znam cele republice) NEkonala a zcela neeticky
nechala probehnot verejnou medialni dehonestujucí šikanu, destrukci krehke lidske bytosti a pote on-line
vraždu teto puvodne vyjímečné, talentované, nezkažené dívky z moravského venkova. Doslova to
evokuje zcela nehumanní nedustojnou verejnou konzumní reality show. 

Kdyz provedeme napr. komaparaci s prezidentem M.Z., kteremu stat bezodkladne poskytl v roce 2021
nejspíš špičkovou bezodkladní zdravotní léčbu ve VÚN v cca podobnem stadiu potíží (Dg.) jako mela
pani IB, tak je též jasne, že rodina Barošových i poškozený syn Artur zcela zbytečne prisla o cenný život,
ktery mohol nadale mj. tvorbou tešit i její fanoušky...

============================================================================

Re: Iveta Bartošová
Vložil petr - 08/07/2022 05:06
_____________________________________

Před 8 rok, 11 měsíce 

PetrCh napsal: 
Tak Bartošová dnes zdrhla z Bohnic na reverz, prý se bude léčit doma :-) 

Tak to jí dávám max. půl roku života 

Ahoj všichni, rad bych se zeptal jak jste vedel takhle pomerne přesne odhadnout časovy usek jak dlouho
vydrži pani Bartošová žít po propušteni z PNB...? Vite presne datum kdy probehla její dimise z Bohnic?
Bylo to asi nekdy cca v 8/2013. 

Zde je takovy obecne strucny nastin k její situaci... 
https://www.krajskelisty.cz/praha/obvod-praha-10/6188-co-by-cekalo-ivetu-bartosovou-kdyby-nespachal
a-sebevrazdu-pomala-smrt-bez-moznosti-lekarske-pomoci-pravdepodobne-i-poskozeni-mozku.htm  

Jinak k tragickemu smutnemu úmrti paní IB a jejímu duševnímu trapeni je vhodne rict, že již v davne
minulosti behem soužití s chronickym erotomanem/satyrem panem Š. (i pak poté) mela závažne pokusy
o sebevraždu a psychicke problemy, ktere podle všeho byly prevažne pravdepodobne konsekvence
nezdravých hektických partnerskych vztahu, soužití (pan Š. ji prý donutil mj. k interrupci ve vysokom
stadiu tehotenstvi) s ruznymi nevhodnými partnery (ženatý, drogove zavisly, apod.).  

Zasadni zodpovednost v teto kauze hraje dlouhodobe stát ČR, dale osobni zodpovednost osetrejucich
lekaru, kterí maji spolu se soudem v ceskem pravnim radu doposud vždy legální opravnení i prímo
naridit nedobrovolnou hospitalizaci (detenci v zákonem specifikovaných prípadech) na potrebnou
léčebnou dobu a take zajistit napr. i zdarma s krytim zdravotni pojištovny prísl. kvalitní prychoterapie,
klinickeho psychologa, apod.. Dle verejneho osobniho vyjadreni pani IB nikdy nebyla na konzultaci u
žadneho psychologa. V davne minulosti v prvopočatcích mentálních, zdravotních problemu, pokud by se
dostala k prísl. kvalitnimu terapeutovi, psychoterapeutovi, mentorovi, tak dnes mohla žít a vest kvalitni
život nebot vlohy, výbavu pro to puvodne jiste mela. Stačí se podivat na jeji verejne dostupny
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videomaterial, rozhovory z mladi. Je jasne videt jak se lety jeji charakter osobnosti pod vlivem nejprve
závislost. psychofamak (naordinovane zrejme BEZ dukladne kompletni diagnostiky nezávislymi experty,
konzilia) a pozdeji i s pridáním alkoholu žel markantne negativne zmenil. Je závažne alarmujici, že
odborna kvalifikovana verejnost nikdy zákonnym posupem, zpusobem ex-officio správně evidentne
zcela VEDOME (nebot jeji zdravotni stav byl verejne znam cele republice) NEkonala a naopak zcela
neeticky, nemorálne nečinne nechala probehnot verejnou medialni dehonestujucí šikanu, destrukci
správne "neléčené" krehke lidske bytosti a pote on-line vraždu teto puvodne vyjímečné, talentované,
nezkažené dívky z moravského venkova. Doslova to evokuje zcela nehumanní nedustojnou verejnou
závavní konzumní reality show včetne primitivních reakcí určité časti společnosti. 

Kdyz provedeme napr. komaparaci s prezidentem M.Z., kteremu stat bezodkladne poskytl v roce 2021
nejspíš špičkovou bezodkladní zdravotní léčbu, uzrdavení (doslova záchranu života) ve VÚN v cca
podobnem stadiu zdrav. potíží (Dg.) jako mela pani IB, tak je též jasne, že rodina Bartošových i
poškozený syn Artur zcela zbytečne prisla o cenný život, ktery mohol nadale mj. tvorbou tešit i její
fanoušky...

============================================================================

Re: Iveta Bartošová - k odhadu*
Vložil petr - 08/07/2022 05:56
_____________________________________

https://www.alkoholik.cz/zavislost/forum/12-jen-tak-o-alkoholu-v-beznem-zivote/14332-iveta-bartosova.ht
ml?limit=10&limitstart=50#63930 

Před 8 rok, 11 měsíce 

PetrCh napsal: 
Tak Bartošová dnes zdrhla z Bohnic na reverz, prý se bude léčit doma :-) 

Tak to jí dávám max. půl roku života 

Ahoj všichni, rad bych se zeptal jak jste vedel takhle pomerne přesne odhadnout časovy usek jak dlouho
vydrži pani Bartošová žít po propušteni z PNB...? Vite presne datum kdy probehla její dimise z Bohnic?
Bylo to asi nekdy cca v 8/2013. 

Zde je takovy obecne strucny nastin k její situaci... 
https://www.krajskelisty.cz/praha/obvod-praha-10/6188-co-by-cekalo-ivetu-bartosovou-kdyby-nespachal
a-sebevrazdu-pomala-smrt-bez-moznosti-lekarske-pomoci-pravdepodobne-i-poskozeni-mozku.htm  

Jinak k tragickemu smutnemu úmrti paní IB a jejímu duševnímu trapeni je vhodne rict, že již v davne
minulosti behem soužití s chronickym erotomanem/satyrem panem Š. (i pak poté) mela závažne pokusy
o sebevraždu a psychicke problemy, ktere podle všeho byly prevažne pravdepodobne konsekvence
nezdravých hektických partnerskych vztahu, soužití (pan Š. ji prý donutil mj. k interrupci ve vysokom
stadiu tehotenstvi) s ruznymi nevhodnými partnery (ženatý, drogove zavisly, apod.).  

Zasadni zodpovednost v teto kauze hraje dlouhodobe stát ČR, dale osobni zodpovednost osetrejucich
lekaru, kterí maji spolu se soudem v ceskem pravnim radu doposud vždy legální opravnení i prímo
naridit nedobrovolnou hospitalizaci (detenci v zákonem specifikovaných prípadech) na potrebnou
léčebnou dobu a take zajistit napr. i zdarma s krytim zdravotni pojištovny prísl. kvalitní prychoterapie,
klinickeho psychologa, apod.. Dle verejneho osobniho vyjadreni pani IB nikdy nebyla na konzultaci u
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žadneho psychologa. V davne minulosti v prvopočatcích mentálních, zdravotních problemu, pokud by se
dostala k prísl. kvalitnimu terapeutovi, psychoterapeutovi, mentorovi, tak dnes mohla žít a vest kvalitni
život nebot vlohy, výbavu pro to puvodne jiste mela. Stačí se podivat na jeji verejne dostupny
videomaterial, rozhovory z mladi. Je jasne videt jak se lety jeji charakter osobnosti pod vlivem nejprve
závislost. psychofamak (naordinovane zrejme BEZ dukladne kompletni diagnostiky nezávislymi experty,
konzilia) a pozdeji i s pridáním alkoholu žel markantne negativne zmenil. Je závažne alarmujici, že
odborna kvalifikovana verejnost nikdy zákonnym posupem, zpusobem ex-officio správně evidentne
zcela VEDOME (nebot jeji zdravotni stav byl verejne znam cele republice) NEkonala a naopak zcela
neeticky, nemorálne nečinne nechala probehnot verejnou medialni dehonestujucí šikanu, destrukci
správne "neléčené" krehke lidske bytosti a pote on-line vraždu teto puvodne vyjímečné, talentované,
nezkažené dívky z moravského venkova. Doslova to evokuje zcela nehumanní nedustojnou verejnou
zábavní konzumní reality-show včetne primitivních reakcí určité časti společnosti. 

Kdyz provedeme napr. komaparaci s prezidentem M.Z., kteremu stat bezodkladne poskytl v roce 2021
nejspíš špičkovou bezodkladní zdravotní léčbu, uzrdavení (doslova záchranu života) ve VÚN v cca
podobnem stadiu zdrav. potíží (Dg.) jako mela pani IB, tak je též jasne, že rodina Bartošových i
poškozený syn Artur zcela zbytečne prisla o cenný život, ktery mohol nadale mj. tvorbou tešit i její
fanoušky...

============================================================================

Re: Iveta Bartošová- nečinnost přísl. odpov. osob
Vložil petr - 08/07/2022 06:03
_____________________________________

Před 8 rok, 11 měsíce 

PetrCh napsal: 
Tak Bartošová dnes zdrhla z Bohnic na reverz, prý se bude léčit doma :-) 

Tak to jí dávám max. půl roku života 

Ahoj všichni, rad bych se zeptal jak jste vedel takhle pomerne přesne odhadnout časovy usek jak dlouho
vydrži pani Bartošová žít po propušteni z PNB...? Vite presne datum kdy probehla její dimise z Bohnic?
Bylo to asi nekdy cca v 8/2013. 

Zde je takovy obecne strucny nastin k její situaci... 
https://www.krajskelisty.cz/praha/obvod-praha-10/6188-co-by-cekalo-ivetu-bartosovou-kdyby-nespachal
a-sebevrazdu-pomala-smrt-bez-moznosti-lekarske-pomoci-pravdepodobne-i-poskozeni-mozku.htm  

Jinak k tragickemu smutnemu úmrti paní IB a jejímu duševnímu trapeni je vhodne rict, že již v davne
minulosti behem soužití s chronickym erotomanem/satyrem panem Š. (i pak poté) mela závažne pokusy
o sebevraždu a psychicke problemy, ktere podle všeho byly prevažne pravdepodobne konsekvence
nezdravých hektických partnerskych vztahu, soužití (pan Š. ji prý donutil mj. k interrupci ve vysokom
stadiu tehotenstvi) s ruznymi nevhodnými partnery (ženatý, drogove zavisly, apod.).  

Zasadni zodpovednost v teto kauze hraje dlouhodobe stát ČR, dale osobni odpovednost osetrejucich
lekaru, kterí maji spolu se soudem v ceskem pravnim radu doposud vždy legální opravnení i prímo
naridit nedobrovolnou hospitalizaci (detenci v zákonem specifikovaných prípadech) na potrebnou
léčebnou dobu a take zajistit napr. i zdarma s krytim zdravotni pojištovny prísl. kvalitní prychoterapie,
klinickeho psychologa, apod.. Dle verejneho osobniho vyjadreni pani IB nikdy nebyla na konzultaci u
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žadneho psychologa. V davne minulosti v prvopočatcích mentálních, zdravotních problemu, pokud by se
dostala k prísl. kvalitnimu terapeutovi, psychoterapeutovi, mentorovi, príp. komunite, tak dnes mohla žít
a vest kvalitni život nebot vlohy, výbavu pro to puvodne jiste mela. Stačí se podivat na jeji verejne
dostupny videomaterial, rozhovory z mladi. Je jasne videt jak se lety jeji charakter osobnosti pod vlivem
nejprve závislost. psychofamak (naordinovane zrejme BEZ dukladne kompletni diagnostiky nezávislymi
experty, konzilia) a pozdeji i s pridáním alkoholu žel markantne negativne zmenil. Je závažne alarmujici,
že odborna kvalifikovana verejnost nikdy zákonnym posupem, zpusobem ex-officio správně evidentne
zcela VEDOME (nebot jeji zdravotni stav byl verejne znam cele republice) NEkonala (v rozporu s
dobrými mravy, etc.), a naopak zcela neeticky, amorálne nečinne nechala probehnout verejnou medialni
dehonestujucí šikanu, destrukci správne "neléčené" krehke lidske bytosti a pote on-line vraždu teto
puvodne vyjímečné, talentované, nezkažené dívky z moravského venkova. Doslova to evokuje zcela
nehumanní nedustojnou verejnou zábavní konzumní reality-show včetne primitivních reakcí určité časti
společnosti. 

Kdyz provedeme napr. komaparaci s prezidentem M.Z., kteremu stat bezodkladne poskytl v roce 2021
nejspíš špičkovou bezodkladní zdravotní léčbu, uzrdavení (doslova záchranu života) ve VÚN v cca
podobnem stadiu zdrav. potíží (Dg.) jako mela pani IB, tak je též jasne, že rodina Bartošových i
poškozený syn Artur zcela zbytečne prisla o cenný život, ktery mohol nadale mj. tvorbou tešit i její
fanoušky...
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